Ref no.

BA/N/25/10/487 BAP/N/25/10/533

BA8/N/25/10/339

8/10/2025



To: All Residents of Bel-Air

致: 貝沙灣各住戶

RTHK Re-launches RTHK TV 36

香港電台 重啟 港台電視 36 頻道

DETAILS 詳情:

Please be informed that Radio Television Hong Kong ("RTHK") will broadcast the 15th National Games in 2025 and the 12th National Games for Persons with Disabilities & the 9th National Special Olympics Games. For this purpose, RTHK will relaunch its RTHK TV 36 channel to provide comprehensive live coverage of the National Games and the National Games for Persons with Disabilities & the Special Olympics Games.

Please tune into new TV channel accordingly. Should you have any enquiry, please feel free to contact RTHK Customer Service Hotline at 3691 2300.

Thank you for your kind attention.

茲通知香港電台(港台)將會轉播 2025 年第十五屆全國運動會(「十五運會」)和全國第十二屆 殘疾人運動會暨第九屆特殊奧林匹克運動會(「殘特奧會」)。為此,港台將重啟港台電視36 頻道,全方位直擊十五運會及殘特奧會的戰況。

各住戶可將家中電視調校至有關頻道。如住戶有任何查詢,可致電香港電台客戶服務熱線 3691 2300 •

敬希垂注!













This notice has uploaded to Bel-Air website www.bel-air-hk.com and One-stop Mobile Apps 此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com 及一站式手機應用程式

2989 6350

Phase 4-6 Service Centre 第 4-6 期服務中心: